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Protokoll från förvaltningsgruppen 

Närvarande: 

Förvaltningen 

Anders Carstorp, stadsdelsdirektör 

Lars Wennberg, avdelningschef administrativa avdelningen 

Marja Kammouna, avdelningschef äldreomsorgsavdelningen 

Gunilla Davidsson, avdelningschef förskoleavdelningen 

Linda Palo, avdelningschef avdelningen för samhällsplanering 

Lars Ståhl, enhetschef HR 

Gunnela Börjes, sekreterare 

 

Fackliga organisationer 

Vision: Katri Karlsson, Eva Ögren 

Kommunal: Kristina Thörnsell, Charlotte Thörnsell 

Lärarförbundet: Lena Karlsson, AnnaMaria Nicastro 

SACO: Peter Hultberg, Jessica Nygren 

 

Förhinder 

Toni Mellblom, avdelningschef avdelningen för social omsorg 

Ledarna: Karin Wrannvik 

Vårdförbundet: Pia Lejkemo 

 

 

Tidpunkt: 

7 november 2017 klockan 10:00 

 

Plats: 

Konferensrummet Lars Magnus, plan 9 
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1. Mötet öppnas 

Anders Carstorp öppnade mötet. Datum för justering bestämdes 

till 14 november 2017. 

2. Kvarvarande frågor 

Inga kvarvarande frågor 

 

3. Förvaltningens övergripande information 

Gunilla Davidsson, ny avdelningschef för förskoleavdelningen 

presenterade sig.  

  

4. Information från de fackliga organisationerna 

Lärarförbundet har genomfört en ombudsdag för lokala ombud i 

staden. I december har Lärarförbundet bjudit in politiker till 

ombudsmötet. Lärarförbundet informerar också att de går på en 

hel del skyddsronder där lokala skyddsombud saknas. 

Kommunal har genomfört 2 konferens/föreläsningsdagar, bland 

annat om det nya samverkansavtalet. 

 

SACO kommer att genomföra sitt årsmöte 23 november. 

Vision kommer planera ett extra årsmöte 28 november. Den  

7 december har styrelsen planeringsdag.  

 

  

5. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 

- Utredning av konsekvenserna av vinstförbud i välfärden – svar på 

skrivelse från (M) 

Diskussion kring frågan hur de privata vårdgivarna 

kvalitetssäkrar och genomför verksamhetsuppföljningar. Frågan 

är komplex då flera förvaltningar är inblandade i denna fråga.  

 

- Skolprogram för Stockholms stads förskolor och skolor 

Inga yrkanden framfördes.  

 

- Förlängning av avtal rörande parkskötsel, renhållning och 

vinterväghållning på parkmark 

Inga yrkanden framfördes 

  

- Förlängning av avtal rörande markarbeten, parkinvesteringar, 

större underhållsinsatser och övriga anläggningsarbeten, 

Söderort 
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Inga yrkanden framfördes.  

 

- Deltagande i gemensam upphandling av tekniska 

hjälpmedel/medicintekniska produkter 

 

Inga yrkanden framfördes.  

 

- Ny förskola intill fastigheten Flyttfågeln i Aspudden 

 

Inga yrkanden framfördes.  

 

 

- För ett tryggare och säkrare Stockholm, Stockholms stads 

trygghets- och säkerhetsprogram 2017-2021. 

 

Inga yrkanden framfördes. Diskussion kring brandövningar 

samt kris- och katastrofhanteringen på stadsdelen. 
 

6. Verksamhet och budget 

Anders Carstorp presenterade delar av kommunstyrelsens 

förslag. Presentationen bifogas protokollet. 

7. Arbetsmiljökommitté  

Vision tog upp frågan om hur allvarliga händelser rapporteras. 

De fackliga organisationerna har via medlemmar fått kännedom 

om en allvarlig händelse där huvudskyddsombud hos berörda 

fackliga organisationer inte är kontaktade, och undrar varför. De 

undrar även om händelsen är anmäld till Arbetsmiljöverket. 

Rutinerna ska ses över och återkopplas som en kvarvarande 

fråga i nästa förvaltningsgrupp. Samarbetsytan ska uppdateras 

med vilka som är huvudskyddsombud. 

 

Lärarförbundet påminner om att huvudskyddsombud från 

samtliga berörda fackliga organisationer ska kallas till de 

skyddsronder som genomförs på enheter där skyddsombud 

saknas. 

 

Vidare önskar Lärarförbundet att på samverkan ska en 

månadsvis genomgång av arbetsmiljörelaterade händelser 

rapporterade i IA ska tas upp på arbetsgivarens initiativ. Även 

utbildningar i IA-systemet efterfrågas. Förvaltningen ska se till 

att utbildningar genomförs.  

 

Lärarförbundet uppmärksammar frågan om hur information från 

chefer till medarbetare görs rörande frågor som tas upp i 
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samverkans- och förvaltningsgrupp. Förvaltningen kommer att 

se över rutinerna kring detta. 

 

Lärarförbundet efterlyser också nya möbler till de fackliga 

lokalerna. Förvaltningen kommer att se om beställningen går att 

skynda på. Även möbler som står i korridoren ska tas bort. 

 

Kommunal efterlyser, som har efterfrågats flera gånger, svar 

från medarbetarenkäten enhetsvis för att kunna stämma av mot 

handlingsplanerna. HR-enheten kommer att ta fram detta. Lars 

Ståhl informerar i samband med detta att HR håller på att gå 

igenom processen för medarbetarenkäten för att få ytterligare 

tydlighet. Cheferna kommer också att påminnas om att skicka 

handlingsplaner till de fackliga organisationerna. 

  

De fackliga organisationerna efterlyser den förlängda 

samverkanstid för förskola och social omsorg som beslutades 

förra terminen. Förvaltningen ska försöka ordna mötesrum för 

förlängd tid inför nästa år. 

8. Protokoll från CESAM 

Inget att rapportera. 

 

9. Övriga frågor 

- Information deltagande i gemensam upphandling lekmaterial 

2017 – utgår då ärendet behandlades på föregående 

förvaltningsgrupp 

 

Vision frågar om s.k. julpeng. Den är 300 kr /medarbetare för 

någon form av julaktivitet.  

Kommunal påpekar stora brister i rutinerna kring företrädesrätt 

och undrar hur arbetsgivaren skyndsamt ska förbättra sina 

rutiner. HR-enheten kommer att utreda detta och det förs som en 

kvarvarande fråga till nästa förvaltningsgrupp. 

SACO påminner, med instämmande av de övriga fackliga 

organisationerna, om vikten av att kallelser och 

förhandlingsunderlag skickas ut i tid.   

Gunilla Davidsson har påbörjat en rekrytering av en 

verksamhetsutvecklare. Uppdraget är bland annat att se över 

hela verksamhetens organisation och resursfördelning. Detta 

arbete kommer att ske i nära samarbete med de fackliga 

organisationerna och kallelser kommer att skickas. 
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10.  Mötet avslutas 

Anders Carstorp avslutade mötet. Nästa möte är den 5 december 

2017, sammanträdesrum Lars Magnus plan 9. 

 

   

 

Anders Carstorp 

  

Gunnela Börjes 

stadsdelsdirektör  sekreterare 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Vision             Lärarförbundet 

 

 

 

Kommunal             SACO 


